
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 29. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 58
Kan ministeren i forlængelse af svar på SUU, alm. del - spm. 715 (2023-24) svare på, om 
det er i overensstemmelse med intentionerne bag beslutningen om at øge behandlings-
tilbuddet, hvis man i regionerne anvender den tilførte økonomi til at minimere budgetuba-
lancer eller andre selvvalgte prioriteringer uden for fertilitetsområdet, og når f.eks. Region 
Midtjylland angiveligt genererer et årligt provenu på ca. 23,8 mio. kr. af de midler, der var 
afsat til forbedret fertilitetsbehandling, og som ikke anvendes på fertilitetsområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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